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Protokół Nr LXXVI/2023 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 27 października 2023 r. 

Posiedzenie LXX Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku 

Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 27 października 2023 r. o godzinie 

11:50. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 

obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości . 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 12 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.      Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.      Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołów z sesji rady miejskiej z dnia 10.08.2023 r. oraz 14.09.2023 r. 
5.      Przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej sesji rady miejskiej z dnia 22.09.2023 r. 
6.      Podjęcie uchwały  w sprawie utworzenia Rudzkiego Parku Kulturowego na terenach 

północnych gminy Ćmielów. 
7.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ćmielów – ZAMEK. 
8.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXV/426/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Ostrowieckiego na dofinansowanie zadania pn. „Świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 
powiatu ostrowieckiego” w zakresie linii przebiegających przez Gminę Ćmielów. 

9.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Ostrowieckiego na dofinansowanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 
projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 1637T w msc. Ruda Kościelna”. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023 r.  
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11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 
Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036.  

12.  Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności między sesjami. 
13.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
14.  Wolne wnioski. 
15.  Sprawy różne. 
16.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty – 11 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”.   

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poprosiła informatyka urzędu miasta i 

gminy aby protokoły zostały przyjęte pojedynczo.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 

10 sierpnia 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół z sesji 

10.08.2023 r. został wyłożony do zapoznania się, oraz zapytała czy są co do niego uwagi.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 10.08.2023 r. poprzez 

przyciśnięcie przycisku.  

Protokół z obrad sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów za.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 

14 września 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół z sesji 

14.09.2023 r. został wyłożony do zapoznania się, oraz zapytała czy są co do niego uwagi.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 14.09.2023 r. poprzez 

przyciśnięcie przycisku.  

Protokół z obrad sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów za.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie 

odbytej w dniu 12 września 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół z 

nadzwyczajnej sesji 22.09.2023 r. został wyłożony do zapoznania się, oraz zapytała czy są co 

do niego uwagi.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z poprzedniej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 22.09.2023 r. 

poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Protokół z obrad sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów za.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały  w sprawie utworzenia Rudzkiego Parku Kulturowego na terenach 

północnych gminy Ćmielów. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała powiedział, że tworzenie parku kulturowego jest 

konsekwencją przyjętej uchwały z 30 marca, po której należało zebrać uwagi mieszkańców 

dotyczące utworzenia parku kulturowego. Nadmienił, iż komisja kierowana przez radę 

zaopiniowała wnioski mieszkańców. Dodał, że każdy wniosek optował za utworzeniem parku 

kulturowego a mieszkańcy wskazali co powinien chronić park kulturowy. Następnie 

poinformował, że Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie złożyła projekt uchwały do 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o opinię, który następnie pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały. Dodał, że podejmowana w dniu dzisiejszym uchwała przekazana będzie 

Pani Burmistrz, która musi opracować plan ochrony i plan zarządzania parkiem. Nadmienił, iż 

w projekcie uchwały znajdują się zgłaszane przez mieszkańców postulaty oraz postulat 

zgłaszany przez Radnego Piotra Małka dotyczący zakazu spalarni na terenie parku 

kulturowego. Poprosił Radnych o przyjęcie uchwały, ponieważ jest to sprawa ważna dla 

mieszkańców.  
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Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, że kiedy było głosowanie za utworzeniem 

parku kulturowego to głosował „za”, ale dzisiejsza uchwała jest swego rodzaju „bublem” i nie 

jest prawnie dopracowana a radni przyjmując ją jedynie przedłużą proces tworzenia parku, 

ponieważ załącznik graficzny czyli mapa granic nie zawiera żadnych szczegółów. Dodał, iż w 

punkcie 4 paragrafie 3 „powołanie rady konsultacyjno-naukowej jako ciała doradczego dla 

Burmistrza i Rady Miejskiej w Ćmielowie w zakresie realizacji celów powołania Parku;” 

ustawa takiego zapisu nie przewiduje i jeżeli tą uchwałę uchyli wojewoda to ona znów wróci 

do rady. Powtórzył, iż nie ma podstaw prawnych do powoływania wspomnianej wcześniej 

rady konsultacyjno-naukowej i nie ma wskazania finansowania tej rady. Nadmienił, iż stroną 

w tym wszystkim są lasy państwowe i wpłynie to na gospodarkę w lasach. Zapytał radcę 

prawnego czy w uchwale może być zapis, który nie zawiera ustawa czyli powołanie rady 

konsultacyjno-naukowej, oraz czy rada może podjąć taką uchwałę, gdzie jest punkt 

niezgodny z prawem.  

Radca Prawny Karol Ziemba nadmienił, iż podejmowana uchwała musi być zgodna z 

przepisami. Zapytał o co konkretnie pyta Radny Jacek Bryła a następnie odpowiedział, że nie 

ma przeciwwskazań aby powołano wspomnianą wcześniej radę konsultacyjno-naukową. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała powiedział, iż w kwestii zapisu w paragrafie 3 punkt 4 

chodziło o to, iż większa część niż połowa parku kulturowego jest wpisana na listę 

światowego dziedzictwa a rada konsultacyjno-naukowa będzie szczegółowo opisana przez 

Panią Burmistrz w planie Ochrony i Zarządzania a ten zapis ma za zadanie bronić dziedzictwa 

kulturowego. Dodał, że w muzeum w Krzemionkach jest rada, która działa wyłącznie 

społecznie, bez finansowania.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, iż w punkcie o powołaniu rady 

konsultacyjno-naukowej nie ma nic wspomniane, iż będzie to działalność społeczna i nie 

finansowana. Dodał, że jeżeli Radny Jerzy Sykała zdecydował się na budowę skansenu to 

niech go buduje. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wtrąciła, iż w kwestii punktu 4 radca 

prawny powiedział, że jeżeli rada tak postanowiła, że tak może być to tak będzie. 

Zaapelowała aby nie wybiegać w przyszłość i nie rozmyślać nad uchyleniem uchwały przez 

wojewodę.  

Mieszkaniec Gminy Aleksandra Kowalczyk przedstawiła jak ważna jest kwestia powołania 

parku kulturowego dla mieszkańców gminy Ćmielów. Wskazała, że 3 lata temu zaczęły 

wpływać wnioski na budowę kopalni wapienia, farm fotowoltaicznych i magazynów energii 

na północnych terenach gminy. Podkreśliła jak bardzo szkodliwe te inwestycje byłyby dla 

mieszkańców jak i środowiska.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, iż za moment rozda graficzny załącznik do 

uchwały w postaci mapy, ponieważ wygląda ona jakby rysowało ją dziecko.  
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Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, iż na początku był negatywnie nastawiony do 

pomysłu utworzenia parku kulturowego, ale po rozmowach z mieszkańcami zmienił zdanie. 

Poruszył kwestie dotyczącą zapisu Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na stronie gminy 

dotyczącego przedłużenia terminu objęcia pieczą terenów na Rudzie Kościelnej. Dodał, że 

obawia się o roszczenia właścicieli i zagłosuje „za” uchwałą dopiero kiedy ktoś uświadomi 

mu, że wszystko jest bezpieczne.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak poruszył temat „białych plam” na terenie 

północnych terenów Rudy Kościelnej. Nadmienił, iż w związku z punktem 4 uchwały gmina 

pozbędzie się pewnych dochodów i potrzebna może być dotacja. Dodał, że ochrona parku i 

plan zagospodarowania przestrzennego będzie wiązał się z dużymi kosztami ale być może 

wpłynie na ten cel dotacja lub subwencja dla gminy. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

potwierdził, że Państwo Polskie wprowadziło reformę o planowaniu przestrzennym, która 

nakłada na gminy obowiązek tworzenia tzw. planów ogólnych, które swoim zasięgiem mają 

objąć całą gminę. Dodał, że na to zadania prawdopodobnie będą fundusze. Podkreślił, iż inną 

rzeczą jest tworzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który jest 

wydatkiem własnym gminy i nie zawsze są na to dotacje.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wtrącił, iż plan zagospodarowania przestrzennego ogólny, 

który musi być wprowadzony nic w tym przypadku nie zmieni, ponieważ do parku 

kulturowego jest potrzebny ogólny plan zagospodarowania przestrzennego. Wskazał, iż w 

przeszłości rozmawiano o cenie planu zagospodarowania przestrzennego w wysokości 1 000 

000 zł, 900 000, 700 000 a dzisiaj jest rozmowa o kwocie 300 000 zł i nie jest to tak wielka 

kwota. Dodał, że mieszkańcy mierzą się z bardzo dużym problemem i powinno się im 

poświęcić dużą uwagę. Podkreślił, że wykwalifikowani fachowcy pozytywnie zaopiniowali 

uchwałę o powołaniu parku kulturowego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek podkreśliła, iż omawianą uchwałę 

opiniowała Radca Prawny obsługująca gminę i radę w Ćmielowie. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, iż powinna być również podjęta uchwała o 

planie ochrony i to obecny skład rady powinien ją podjąć, ponieważ po spotkaniach z 

mieszkańcami radni wiedzą czego mieszkańcy potrzebują.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała odpowiedział, iż w innych gminach jest tak, że po 

uchwaleniu pierwszej uchwały dalsze kroki podejmują gminy tj. robią projekt uchwały czy 

załatwiają wszystkie sprawy w imieniu rady przez urzędników. Nadmienił, że radni oraz 

mieszkańcy zainteresowani tematem parku kulturowego chętnie udzielą wszelkiej pomocy 

merytorycznej. Dodał, iż tydzień przed sesją, na spotkaniu Pani Burmistrz pytała czy aktualne 

jest aby osoba, która tworzyła plan ochrony dla 3 gmin jest w stanie przygotować to dla 

terenów północnych gminy Ćmielów. Wskazał, że Dyrektor Muzeum Historyczno-

Archeologicznego w Ostrowcu Świętokrzyskim powiedział, iż bierze na siebie opłatę za 
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dostosowanie planu ochrony do północnych terenów Gminy Ćmielów. Nadmienił, że 

możliwe jest aby parkiem kulturowym zarządzali mieszkańcy co pozwoli na zakwalifikowanie 

zarządu parku jako działalność społeczna, która nie będzie musiała być opłacana.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zapytał dlaczego Radny Jerzy Sykała nie postarał się aby 

środki na plan zagospodarowania były z zewnątrz. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie utworzenia Rudzkiego Parku Kulturowego na terenach północnych gminy 

Ćmielów. 

Uchwała została podjęta – 8 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała podziękował wszystkim radnym, którzy pomagali w 

temacie parku kulturowego i zagłosowali za podjęciem uchwały. 

Mieszkaniec Gminy Pani Katarzyna Budzeń w imieniu tych, dla których ważne było podjęcie 

uchwały o powołaniu parku kulturowego złożyła podziękowania dla Pani Przewodniczącej i 

radnych, którzy wspierali mieszkańców w działaniach mających na celu utworzenie parku 

kulturowego oraz zwróciła się do Pani Burmistrz o przeprowadzenie kolejnego etapu jakim 

jest utworzenie planu ochrony parku kulturowego.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ćmielów – ZAMEK. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały i wytłumaczył, iż jest on dalszym etapem podejmowanej 

wcześniej uchwały o zagospodarowaniu przestrzennym. Dodał, że uchwała zachowała 

wszelkie procedury i jest pozytywnie zaopiniowana przez komisję urbanistyczno-

architektoniczną i spełnia wszelkie formalności. Nadmienił, iż uchwała ta umożliwi 

rozpoczęcie prac renowacyjnych i budowlanych na terenie zamku szydłowieckich.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ćmielów – ZAMEK. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXV/426/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego na dofinansowanie zadania pn. „Świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu 

ostrowieckiego” w zakresie linii przebiegających przez Gminę Ćmielów. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr LXV/426/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego na 

dofinansowanie zadania pn. „Świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu ostrowieckiego” w 

zakresie linii przebiegających przez Gminę Ćmielów. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego na dofinansowanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej 

rozbudowy drogi powiatowej nr 1637T w msc. Ruda Kościelna”. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego na dofinansowanie 

zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi powiatowej nr 

1637T w msc. Ruda Kościelna”. 
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 Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023 

r. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023 r. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy na lata 2023 – 2036. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że radni otrzymali projekt 

uchwały po prawnie określonym terminie.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przeprosił za opóźnienie z dostarczeniem 

projektów uchwał.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poprosił o wyjaśnienie kwestii dotyczącej środków 

przeznaczonych na drogi oraz zapytał czy jeżeli przyjdą dodatkowe środki to Skarbnik 

uzupełni środki, które przesuwa w inne miejsce.  

Skarbnik Miast i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że wkrótce nie powinno być 

problemów z brakiem środków zewnętrznych i dodał, że te zadania, z których przesunął 

środki może wpisać w następnej prognozie finansowej na następnej sesji.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zapytał Skarbnika czy filiżanki na rynku zostały 

zrobione z polskiego ładu i nie miały nic wspólnego z przesunięciem tych pieniędzy z 

Przeuszyna.  
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Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak powiedział, że zadania, o których przed chwilą 

wspominał i te zadania, które już są wpisane do budżetu to zadania sfinansowane przez 

„polski ład”. Dodał, że od zadań zależy wysokość wkładu własnego.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała zapytał czy to były środki z „polskiego ładu” z pieniędzy 

popegeerowskich.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że na pewno były też zadania 

popegeerowskie ale nie jest pewny czy na 100% były to filiżanki.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 12. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności między sesjami. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrz 

Ćmielowa: 

Sprawozdanie Burmistrza Ćmielowa z działalności między sesjami 15.09. – 27.10.2023r. 

Zapewnienie funkcjonowania urzędu poprzez wydawanie decyzji, zarządzeń, udzielanie 

odpowiedzi na pisma wpływające do urzędu, współpraca z kierownikami jednostek 

organizacyjnych oraz kierownikami referatów dotyczące kierunków działania. 

Przyjmowanie interesantów w sprawach dotyczących spraw mieszkaniowych, socjalno-

bytowych, majątkowych, o pracę i dotyczących rozstrzygnięć odnośnie prowadzonych przez 

urząd postępowań. 

16 września – udział w II Rodzinnym Rajdzie Rowerowym 

17 września – udział w pikniku integracyjnym zorganizowanym przez Radnego Andrzeja 

Bonarka w Buszkowicach 

18 września – udział w konferencji prasowej Pani Poseł Agaty Wojtyszek dot. przyznanych 

środków z programu Polski Ład  

19 września - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 
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20 września - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać odbioru 

końcowego robót na zadaniu pn.:,,Rewitalizacja Ćmielowa, Część 2: Rewitalizacja rynku” 

realizowanym na podstawie umowy nr I.272.5.2022 z dnia 11.07.2022 r. 

23 września – uroczyste otwarcie „Porcelanowego Rynku w Ćmielowie” 

27 września - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r 

28 września – podpisanie aktu notarialnego z KOWR na działkę, na której jest parking przy 

cmentarzu obok Orlika o wartości 59 tys. zł, którą Gmina Ćmielów pozyskała nieodpłatnie do 

majątku gminnego 

29 września – udział w pikniku rodzinnym zorganizowanym przez Panią sołtys sołectwa Ruda 

Kościelna 

30 września – udział w uroczystym otwarciu siłowni w świetlicy wiejskiej w Wiktorynie 

30 września – udział w wydarzeniu kulturalno-ludowym zorganizowanym przez KGW 

Piaskowe Babki 

02 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie przyznania nagród Burmistrza 

dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno- wychowawcze  

03 października – udział w Forum Mieszkaniowym w Warszawie gdzie jako prelegent 

mówiłam skutecznej polityce mieszkaniowej zapewniającej dostępność mieszkań, a także o 

utworzeniu w Gminie Społecznej Agencji Najmu-rozwiązania dla pustostanów, które po 

pozyskaniu środków na remont mogą być wynajmowane 

06 października – spotkanie z dzieciakami z Samorządowego Przedszkola w Ćmielowie 

z okazji „Dnia Uśmiechu” 

06 października – udział w otwarciu „Pracowni Orange” w remizie OSP Ćmielów 

07 października – udział w gminnym Balu Seniora 

09 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać 

odbioru końcowego robót na zadaniach pn.: ”Budowa kanalizacji z rur PVC-U 200 mm w 

pasie drogi gminnej nr 318035T w m. Grójec, gmina Ćmielów” 

09 października – udział w konferencji prasowej Pani Poseł Agaty Wojtyszek dot. pozyskania 

przez Gminę 7,5 mln w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład (budowa kanalizacji 

rozproszonej i termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej 

11 października – spotkanie oraz udział w transmisji programu na żywo „Dzień Dobry TVN” 

celem promocji zrewitalizowanego rynku w Ćmielowie 
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12 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie utrzymania przejezdności ulic, dróg 

gminnych oraz wewnętrznych na terenie Gminy Ćmielów w okresie zimowym 2023/2024 

13 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

13 października – udział w spotkaniu zorganizowanym z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

z nauczycielami, dyrekcjami oraz pracownikami szkół w Szkole Podstawowej 

 im. M Raciborskiego w Brzóstowej 

15 października – udział w spotkaniu zorganizowanym przez KGW Boria z okazji 

Międzynarodowego Dnia Kobiet Wiejskich 

17 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji mającej dokonać 

odbioru końcowego robót na zadaniu pn.: Przebudowa drogi gminnej nr 318048T 

"Wojnowice przez wieś" w zakresie budowy linii elektroenergetycznej napowietrznej nN 

oświetlenia drogowego w msc. Wojnowice, gm. Ćmielów" 

20 października - Zarządzenie Burmistrza w sprawie określenia formy i zakresu konsultacji z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie ( Dz. U. z 2023 

roku poz. 571 ) projektu uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Miasta i Gminy Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024.  

 

 

20 października – udział w ślubowaniu klas pierwszych w Szkole Podstawowej nr 1 im. K. 

Szydłowieckiego w Ćmielowie 

24 października – udział w szkoleniu Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego w 

Ujeździe 

25 października – zorganizowanie spotkania dotyczącego utworzenia Społecznej Agencji 

Najmu w Gminie Ćmielów 

26 października – udział w konferencji Sandomierz organizowanej przez Bank Gospodarstwa 

Krajowego 

 

Ad. 13. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że w okresie od 

14.09.2023 r. – 26.10.2023 r. wpłynęło 28 interpelacji i 4 zapytania Radnych Rady Miejskiej 

w Ćmielowie.  

- Radny Michał Szczęsny złożył 2 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź. 

- Radny Piotr Paszyński złożył 3 interpelacje i 1 zapytanie. Na jedną interpelacje została 

udzielona odpowiedź, na interpelację z dn. 17.10.2023 r. termin odpowiedzi mija 

1.11.2023 r., na interpelację z dn. 23.10.2023 r. termin odpowiedzi mija 6.11.2023 r., 

na zapytanie z dn. 20.10.2023 r. termin odpowiedzi mija 2.11.2023 r. 

- Radny Piotr Małek złożył 2 interpelacje i 1 zapytanie, na które została udzielona 

odpowiedź. 

- Radna Halina Wójtowicz złożyła 5 interpelacji, na które została udzielona odpowiedź. 

- Radna Krystyna Zdonek złożyła 3 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź. 

- Radny Jerzy Sykała złożył 4 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź 

- Radny Dariusz Maruszczak złożył 6 interpelacji i 2 zapytania, na które została 

udzielona odpowiedź. 

- Radna Katarzyna Nikodem złożyła 3 interpelacje, na które została udzielona 

odpowiedź. 

 

Ad. 14. Wolne wnioski 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że zgłaszał, iż nie ma odpowiedzi na jedną 

interpelacje i jest to 5 tygodni po terminie a odpowiedź na drugą nie została udzielona na 

stronie BIP urzędu. Dodał, że Pani Przewodnicząca powinna pilnować czy zostały udzielone 

odpowiedzi na jego interpelacje. Poruszył kwestię ślubowania dzieci w szkole Brzóstowej, 

które nie zostały potraktowane tak jak dzieci ze szkoły w Ćmielowie i powiedział, że jeżeli 

Pani Burmistrz była w tym czasie chora to na ślubowaniu powinien być ktoś reprezentujący 

gminę.  

 

Ad. 15. Sprawy różne  
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Sołtys Wsi Stoki Duże Katarzyna Stępniewska podziękowała Radzie Miejskiej za podjęcie 

uchwały w sprawie utworzenia parku kulturowego.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poruszył kwestię 1 radnego rady miejskiej w Ćmielowie, 

który kolejny raz napastuje słownie ludzi z północnych terenów Gminy Ćmielów mówiąc im, 

że nie mają prawa przyjeżdżać do Ćmielowa. Dodał, że człowiek, który prowadził w 

Ćmielowie działalność i wszystkim pomagał też był napastowany przez wspomnianego 

radnego. Poprosił Przewodniczącą Rady Miejskiej aby zwróciła się do tego radnego i 

poprosiła go aby przestał tak się zachowywać.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zaapelowała aby Radni zachowywali się tak 

jak przystaje na to mandat radnego. 

 
 
Ad. 16 . Zamknięcie obrad Sesji. 
Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 13.20. 
Protokołował: Paweł Bajerczak - obsługa organów gminy 
 
        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                 /-/ Krystyna Zdonek 


